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نخستين  كشورمان  واليبال  ملى  تيم   
ديدار خود را در رقابت هاى جهانى 2015 
مى كند.  برگزار  آرژانتين  تيم  برابر  ژاپن، 
مربى  ولاسكو  و  كواچ  شاگردان  مصاف 
پيشين تيم ملى واليبال، در گام نخست از 
اين  بود.  خواهد  جهانى  جام  ديدنى هاى 
مى شود.  برگزار  شهريورماه   17 ديدار 
مسابقات جام جهانى واليبال با حضور 12 
سهميه   2 كسب  براى  جهان  برتر  تيم 
دوره اى  به صورت  ريو   2016 المپيك 

برگزار مى شود.
سال  در  كه  ايران  المپيكى  وزنه بردار   
2013 به دليل مثبت شدن تست دوپينگ 
با محروميت دوساله مواجه شد، ازاين پس 
مى تواند در ميادين حاضر شود. سهراب 
مرادى، وزنه بردار المپيكى ايران در جريان 
تست   2013 آسيا  قهرمانى  مسابقات 
دوپينگ داد كه نتيجه آزمايش او (به دليل 
به  تا  شد  اعلام  مثبت  متادون)  مصرف 
مدت دو سال از حضور در ميادين محروم 
شود. همچنين مرادى مقام قهرمانى آسيا را 
نيز از دست داد. تاريخ شروع محروميت 
مرادى از دوم تيرماه سال 92 (23 ژوئن 
ژوئن   23) تيرماه 94  دوم  و  بود   (2013
محروميت  رسيد.  پايان  به  نيز   (2015
ياسين باقرى ديگر ملى پوش وزنه بردارى 
ايران كه در جريان مسابقات قهرمانى آسيا 
2013 دوپينگش مثبت شد نيز سوم تيرماه 

به پايان مى رسد.
 تيم ملى فوتسال ايران با 1611 امتياز در 
از  نقل  به  ماند.  باقى  جهان  ششم  رده 
سايت رسمى فدراسيون فوتبال، بر اساس 
آخرين رده بندى اعلام شده سايت جهانى 
فوتسال، ايران با كسب 1611 امتياز در رده 

ششم جهان و اول آسيا قرار گرفت.
باشگاه  عمومى  روابط  اعلام  بر  بنا   
و  مذاكرات  آخرين  طبق  تراكتورسازى، 
صحبت هاى انجام شده از سوى مديرعامل 
اين باشگاه با سرمربى پرتغالى تيم، تونى 
تا چند روز آينده براى شروع كار خود در 
بر  شد.  خواهد  تبريز  راهى  جديد  فصل 
اين اساس، دستياران تونى نيز به همراه وى 
تا كار خود را براى  تبريز مى شوند  وارد 
فصل جديد مسابقات ليگ برتر آغاز كنند. 
اين در حالى است كه برخى از منابع از 
عدم حضور تونى به دليل اختلافات مالى 
با باشگاه در تبريز خبر داده و اعلام كرده 
بودند كه امير قلعه نويى يكى از گزينه هاى 

احتمالى نيمكت تراكتور است.
 طلايى جودوى ايران در المپيك 2014 
كسب  از  پس  كه  نانجينگ  در  نوجوانان 
اين عنوان ارزشمند با بى اهميتى مسئولان 
براى  شد،  روبرو  جودو  فدراسيون 
رستوران  در  ظرف شويى  به  امرارمعاش 

روى آورده است!
پاريس  آسوشيتدپرس،  گزارش  به   
المپيك  ميزبانى  داوطلب  شهر  چهارمين 
و  رم  بوستون،  جمع  به  و  شد   2024
نيز  بوداپست  است.  پيوسته  هامبورگ 
انتظار مى رود وارد اين رقابت شود. رييس 
گفت:  پاريس  ميزبانى  پيشنهاد  كميته 
«هدف ما اتحاد و ايجاد شور و هيجان در 
ميان مردم پاريس، كل كشور و دوستداران 
جهان  سراسر  در  پارالمپيك  و  المپيك 
اين  نامزدى  پيشنهاد  آخرين مهلت  است. 
بازى ها 15 سپتامبر است. كميته بين المللى 
را  ميزبان  شهر   2017 سال  در  المپيك 

انتخاب مى كند.»
 مراسمى در ارتباط با جام جهانى 2018 
 25)  94 مردادماه  سوم  شنبه  روز  روسيه 
سن پترزبورگ  شهر  در   (2015 جولاى 
برگزار مى شود كه در اين مراسم روس ها 
فوتبال  جهانى  فدراسيون  عضو   208 از 
پذيرايى خواهند كرد. در اين مراسم قرار 
كه  آسيايى  تيم هاى  كنار  در  است 
مقدماتى  در  را  خود  حريفان  پيش ازاين 
جام جهانى شناخته اند، قرعه كشى مرحله 
ساير  براى  مسابقات  اين  مقدماتى 
نكات  از  شود.  انجام  نيز  كنفدراسيون ها 
جالب برگزارى اين مراسم، محل برگزارى 
تاريخى  قصر  كه  است  آن 
از  بود.  خواهد  «كنستانتينوفسكى» 
كشورمان هم تا به اينجا حضور كارلوس 
مراسم  در  پيروانى  افشين  و  كى روش 

يادشده قطعى است.

ورزش سينما سپيــد

سيماى سپيد

سينما سپيد

وعده دوباره جنتى براى 
جلوگيرى از لغو كنسرت ها

على جنتى از برگزارى نشست مشترك با وزير 
برگزارى  موضوع  تكليف  تعيين  براى  كشور 
كنسرت خبر داد و گفت: «در اين نشست توافق 
شد كه شيوه نامه اى ميان وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامى با نيروى انتظامى براى مشخص و شفاف 
شدن چارچوب كار و وظايف و مسئوليت هاى 
براى  مشكلى  ديگر  تا  شود  امضا  دستگاه ها 
برگزارى كنسرت ها پيش نيايد.» وى با اعلام اينكه 
براساس قانون مجوز برگزارى كنسرت ها بايد از 
سوى وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى صادر شود، 
افزود: «در دولت گذشته آيين نامه اى به تصويب 
رسيده بود كه براساس آن، به نيروى انتظامى اجازه 
مى داد اداره اماكن در برخى موارد دخالت كند. 
منتها در نشست اخير مقرر شد براى رفع مشكلات 
هماهنگى هاى  كنسرت ها،  برگزارى  پيرامون 
لازم در اين رابطه هم انجام شود.» وزير فرهنگ 
و ارشاد اسلامى در پايان تصريح كرد: «براساس 
قانون، متولى اصلى صدور مجوز جهت برگزارى 
اسلامى  ارشاد  و   فرهنگ  وزارت  كنسرت،  
است،از اين رو بايد تمهيداتى انديشيده شود تا 
تصميم گيرى درباره اين حوزه از سوى وزارت 

فرهنگ انجام شود.»

 محمدرضا حياتى
 بازنشسته شد

راديو  پيشكسوت  گوينده  حياتى  محمدرضا 
و تلويزيون، پس از 34 سال فعاليت در عرصه 
خبر و برنامه هاى سياسى، بازنشسته شد. حكم 
بازنشستگى محمدرضا حياتى از روز اول تيرماه 
صادر شده است، اما وى قرار است، همچنان در 
اين زمينه فعاليت كند. بهره گيرى گويندگان جوان 
از توانمندى اين گوينده صاحب سبك و توانمند و 
قابليت هاى ارزنده وى در عرصه گويندگى باعث 
شده معاونت خبر صدا و سيما همچنان از وى به 

عنوان يك گوينده شاخص بهره بگيرد.

«سيلاس» 
به شبكه نمايش مى آيد

«سيلاس» سريال خاطره انگيزى كه براى بسيارى 
يادآور خاطرات خوش گذشته و كودكى است، اين 
هفته به شبكه نمايش مى آيد. اين مجموعه در واقع 
يك سال قبل از سريال «جك هالبورن»، در سال 
1981 ساخته شد. داستان سريال بر اساس رمانى 
دانماركى اثر سيسليل بودكر است. «سيلاس» كه 
در كودكى به سيرك فروخته شده، حالا به سن 
13 سالگى رسيده و از وضعيت خود در سيرك 
ناراضى است. همين نارضايتى باعث فرار او از 
سيرك و قدم گذاشتن به راهى پرماجرا مى شود. 
كارگردانى اين سريال را زيگى رازموند بر عهده 
داشت كه پس از اين مجموعه، «جك هالبورن» را 
نيز ساخت. سريال «سيلاس» از روز جمعه هر روز 

ساعت 19 پخش مى شود.

انتقاد موسوى از نمايش 
غيرقانونى «بغض»

سيدغلامرضا موسوى از نمايش غيرقانونى 
اين  كرد.  انتقاد  هنرى  حوزه  در  «بغض» 
تهيه كننده دراينباره بيان كرد: «حوزه هنرى 
استان البرز براى فيلم «بغض» به كارگردانى 
رضا درميشيان و تهيه كنندگى اينجانب، برنامه 
نشست و نقد موشكافانه تدارك ديده، پوستر 
تبليغاتى چاپ كرده و اطلاع رسانى كرده، بدون 
اينكه كوچكترين تماس و اجازه و مجوزى 
از من يا كارگردان فيلم داشته باشد و بنده با 
خواندن متن خبر متوجه اين اقدام غيرقانونى 
شدم!» موسوى ادامه داد: «برايم بسيار جالب 
است كه حوزه هنرى از يك طرف فيلم هاى ما 
سينماگران مستقل را در سينماهايش نمايش 
نمى دهد و از طرف ديگر به شكل غيرقانونى 
بدون اجازه از مالكان فيلم اقدام به نمايش و 
نقد و بررسى موشكافانه مى كند. به عنوان 
تهيه كننده و مالك اين فيلم همين جا اعلام 
مى كنم كه شرعا و قانونا راضى به نمايش فيلم 

«بغض» در حوزه هنرى نيستم.» 

 زينب افتخارى

معدود  تلويزيون،  و  سينما  امروز  دنياى  در 
نويسندگانى هستند كه در خاطر مى مانند. كسانى كه 
هنوز هم وقتى آثارى از اين هنرمندان را از گوشه و 
كنار مى بينيم  يا مى شنويم، تاسف مى خوريم كه چرا 
ديگر آثارى اين چنين مورد توجه سينما و تلويزيون، 
خلق نشد. گويى كه زمان هنرمندان خلاق را هم با 
خود مى برد تا آثار ارزشمند آنها تا هميشه در آرشيو 
تلويزيون و سينما باقى بماند. احمد بهبهانى از 
معدود نويسندگان و سناريست هاى موفق در توليد 
نمايش  هاى راديويى و تلويزيونى بود. كسانى كه 
به خصوص از اواسط دهه 40 به داستان  هاى شب 
و نمايش  هاى راديويى  گوش مى  دادند، حتما نام او 

را به ياد مى  آورند.
با راه  اندازى تلويزيون ملى ايران مرحوم بهبهانى نيز 
آثار خود را از طريق اين رسانه عرضه  كرد و از بعد از 
انقلاب بود كه توانست مجموعه  اى از بهترين آثار 
هنرى خود را در غالب  سريال  هاى تلويزيونى ارائه 
دهد. آثارى چون «مدرسه موش ها»، «آرايشگاه 
او  موقعيت  در  توانستند  «فروشگاه»،  و  زيبا»، 
به عنوان يك سناريست موفق سريال  هاى اجتماعى  
صحه گذارند. آخرين اثر او «پنج انگشت يك 
دست» نام داشت كه حادثه تلخ سكته قلبى او در 
روز پنجشنبه سوم تير بهبهانى را مجال ادامه زايش 
آثار بيشتر نداد. ويژگى مهم آثار بهبهانى روانى و 
سادگى آنها بود. او مى  توانست عميق  ترين عواطف 
انسانى  را در سوژه  هاى تلفيقى طنز و وجوه مختلف 
تراژيك زندگى مردم و به خصوص طبقه متوسط 
جامعه دراماتيزه كرده و در بسترى از حوادث تلخ و 
شيرين آنها را به يكديگر پيوند زند. كاربرد خلاقانه 
اين روش به احمد بهبهانى قدرتى داده بود كه به قول 
دوستانش مى  توانست شهر را خلوت و خانه  ها را پر 

از ازدحام بينندگان آثارش كند.
بهبهانى متولد سال 1323 در اهواز است. او از سال 
نمايش هاى راديويى،  نويسنده  به عنوان   1344
همكارى با راديو ايران را آغاز كرد و بسيارى از 
نمايش هاى برنامه «داستان شب» را نوشت. او كه 
در رشته ادبيات انگليسى در دانشگاه تهران تحصيل 
كرده بود، كارش را از سال 1348 در تلويزيون،  با 
نوشتن مجموعه  تلويزيونى «سركار استوار» آغاز 
كرد كه اين همكارى به مدت سى سال ادامه پيدا 
كرد. در سال هاى پيش از انقلاب، او نويسنده برخى 
از مجموعه هاى تلويزيونى از جمله «خانه به دوش» 
در1352 - كه بيشتر با نام «مراد برقى» شناخته 

مى شد- و  سريال تلخ و شيرين بود. بهبهانى فعاليت 
در سينما را از سال 1351 با نوشتن فيلمنامه «شير تو 
شير» آغاز كرد و فيلمنامه «سازش»  را چهار سال بعد 
به همراه محمد متوسلانى نوشت. پس از انقلاب، 

مجموعه هاى تلويزيونى «طبل تو خالى» و «اشك 
تمساح» را نوشت. فيلمنامه  مجموعه عروسكى 
«مدرسه موش ها» را در سال 1361 به رشته تحرير 

درآورد. 

فاطمه معتمدآريا درباره احمد بهبهانى، بيان كرد: 
«بيشترين موضوعى كه در ذهنم از زنده ياد بهبهانى 
مانده است، در ارتباط با فيلم «شهر موش ها» است 
كه من و خيلى از همكارانم با او آشنا شديم. پيش 
كارهاى  براساس  نوشته هايى  هم،  فيلم  اين  از 
عروسكى داشت، اما شهر موش ها باعث آشنايى 
ما شد.» او در ادامه بيان كرد: «چيزى كه براى من 
در همان دوره قابل اهميت بود، اين موضوع بود 
كه بهبهانى به عنوان يك روشنفكر و يك نويسنده، 
كسى كه سابقه طولانى قبل از ما و بچه هاى فعال در 
آن دوره داشتند، خيلى قابل احترام بودند و همه با 
هم كار مى كرديم. در طول كار با ايشان هيچ وقت 
متوجه نمى شديم كه اين انسان دوست داشتنى با چه 
گذشته اى آمده. هميشه با تواضع صحبت مى كرد 
نمى فروخت.»  حرف هايش  در  فخرى  هيچ  و 
چنين  جايگاه  بودن  خالى  درباره  معتمدآريا 
هنرمندانى در سينماى كودك، عنوان كرد: «هميشه 
صبر اتفاقى بوده كه براى اهالى هنر زياد افتاده 
است. متاسفانه ما با فقر بازيگر و كارگردان در اين 
دوره روبرو هستيم. نسل گذشته واقعا پربار بودند 
و پرورش يافتند تا به امروز رسيدند و اين باعث 
گسترش آثار درخشان سينما در دوره اى شد. اما 
همانقدر فقدان از دست دادن اين هنرمندان دردناك 
است كه نبودن آثارى از اين دوستان در اين دوره 
از سينما. اى كاش كارگردان هاى خيلى خوب 
سينما مى ماندند تا از دوره هاى گذشته الگوى نسل 

هنرمندان جوان امروز ما را پرورش مى دادند.»
مرضيه برومند كارگردان مجموعه «شهر موش ها» 
كه فيلمنامه اين مجموعه را با احمد بهبهانى نوشته 
است، درباره اين هنرمند گفت: «كسانى كه فرهنگى 
هستند و كار فرهنگى مى كنند، به نوعى براى همه 
الگو خواهند بود و احمد بهبهانى يكى از آنهاست. 
يادم هست گروهى كه در «شهر موش ها» با ما 
همكارى مى كردند، مشخص بود و نمى دانم چرا 
عده اى سعى مى كنند، گذشته را كتمان و از آب 
گل آلود ماهى بگيرند. آن دوره من به همراه زنده ياد 
بهبهانى و مسعود كرامتى، فيلمنامه «شهر موش ها» 
را نوشتيم و خيلى از دوستان سينما از زمانى كه 
قرار بود، صداى فيلم را پيش از فيلمبردارى ضبط 
كنيم به ما پيوستند، زيرا در كارهاى عروسكى ابتدا 
صداى فيلم ضبط مى شود و بعد فيلمبردارى را آغاز 
مى كنيم.» او در پايان درباره اين نويسنده خاطرنشان 
كرد: «من تجربه هاى مختلفى با بهبهانى داشتم و 
در تمام اين همكارى ها جز فرهيختگى در او  چيز 

ديگرى نديدم.»

به بهانه سوم تيرماه سالگرد درگذشت احمد بهبهانى

از داستان هاى «مراد برقى» تا «مدرسه موش ها»

عدم پرداخت مطالبات دو بازيكن خارجى تيم فوتبال پرسپوليس را در آستانه كسر 6 امتياز 
قرار داده است. و اين باشگاه در تلاش است كه با جديت مانع از بروز چنين اتفاقى شود و اين 

تكاپو از شنيده هاى پيرامون پرسپوليس با جديت به گوش مى رسد.
 در حالى كه تيم فوتبال پرسپوليس در فصل نقل و انتقالات قرار دارد و در اين شرايط اين باشگاه 
به دنبال جذب بازيكنان جديد براى حضورى موفق در ليگ برتر پانزدهم است، اما خطرى 
اين باشگاه را تهديد مى كند كه احتمال دارد باعث شود، سرخپوشان با كسر امتياز و امتياز 
منفى وارد ليگ برتر شوند. موضوع شكايت ممدوتال و ولاتكو دو بازيكن خارجى و اسبق 
پرسپوليس از اين باشگاه به دليل عدم دريافت مطالبات مالى شان اخبارى است كه در اين چند 
وقت به گوش مى رسد اما اين دو پرونده حالا وارد فاز جدى ترى شده كه احتمال كسر امتياز 

را از پرسپوليس بيش از گذشته كرده است.
شكايت اين دو بازيكن به فيفا حالا باعث شده تا پرسپوليس با خطر كسر 6 امتياز روبه رو شود 
و طبق آخرين نامه فيفا به باشگاه پرسپوليس ارسال شده در صورتى كه 155هزار دلار مطالبات 

اين دو بازيكن پرداخت نشود، سرخ پوشان با 6 امتياز منفى وارد ليگ خواهند شد.
موضوع جالب اينجاست كه پيش از اين از طريق نامه اين مسئله به اميررضا خادم معاون وزير 
ورزش اعلام شده بود،  اما كار جدى براى اين دو پرونده صورت نگرفت و تازه روز گذشته 
على اكبر طاهرى سرپرست باشگاه پرسپوليس در جريان وخامت اوضاع قرار گرفت و قرار 

شده كه در جلسه هيأت مديره باشگاه پرسپوليس اين بدهى 155هزار دلارى مطرح شود.
البته شنيده مى شود باشگاه پرسپوليس طى مذاكراتى كه با مدير برنامه هاى اين دو بازيكن داشته 

براى بازپرداخت اين مبلغ بگيرد اما بايد ديد كه اين كسر توانسته فرصتى يك ساله 
امتياز 6 امتيازى در ليگ پانزدهم 
يا در صورتى  لحاظ مى شود 
را  مبلغ  اين  پرسپوليس  كه 
را  سرخپوشان  يقه  نپردازد 
خواهد  شانزدهم  ليگ  در 

گرفت؟!
اين  به جز  پرسپوليس  باشگاه 
متعدد  پرونده هاى  پرونده،  دو 
ديگرى هم دارد كه مى توان به 
سرمربى  ژوزه  مانوئل  موضوع 
دستيارانش  و  پرسپوليس  اسبق 
اشاره كرد كه به نظر مى رسد موعد 
نزديك هم  پرونده  اين  رأى   صدور 

 است.

با خروج امير قلعه نويى از استقلال و بازگشت پرويز مظلومى همه منتظرند تا جواد نكونام هم پيراهن 
استقلال را بر تن كند. او بار ديگر شاه ماهى نقل و انتقالات لقب گرفته و شايد در اين فصل بار ديگر 

پيراهن آبى استقلال را بر تن كند.
 بارها درباره علايق قلبى ات به استقلال گفته اى...

همه مى دانند من استقلالى ام، نه من بلكه تمام خانواده ام. ما از گذشته استقلالى بوديم. يعنى همه 
اعضاى خانواده مان طرفدار استقلال بوده اند. هيچ وقت ريشه هاى استقلالى ام را مخفى نكرده ام. من از 
بچگى عاشق استقلال بودم. يادم نمى رود در ورزشگاه شيرودى به خاطر طرفدارى از استقلال كتك 

مى خوردم. به قول بعضى ها ما بداستقلالى هستيم.
 اين فصل با استقلال قرارداد خواهى بست يا خير؟

من هنوز با اوساسونا قرارداد دارم و مى توانم در اسپانيا به فوتبال ادامه دهم، اما ممكن است تصميم 
ديگرى بگيرم. تصميمى كه بيش از همه پدرم را خوشحال مى كند. البته همه اينها در صورتى است كه 
پيشنهادى مطرح شود و جلسه اى برگزار شود. به هر حال مثل هميشه باشم يا نباشم، براى استقلال، 

هواداران و پرويز مظلومى آرزوى موفقيت مى كنم.
 درباره عوامل جدايى ات از اين تيم هنوز حرف زياد است...

من آن فصلى كه به استقلال آمدم هرگز نمى خواستم جدا شوم. قراردادم دو ساله بود بعد آن اتفاقات افتاد 
و من به تيم الكويت رفتم. بعضى ها دوست نداشتند من در استقلال باشم و هر كارى كردند كه من نباشم. 
خدا را شكر اما هميشه عزتم حفظ شده و مطمئن باشيد اگر برگردم با تمام وجودم در استقلال خواهم 

بود. زمان عقد قرارداد مشخص نيست. به زودى از سفر برمى گردم و تكليف را روشن مى كنم.
 و سوال مهم درباره ميزان آمادگى ات است؟ آيا در اين سن و سال مى توانى مهره اى تاثيرگذار 

براى آبى پوشان باشى؟
خوب تمرين كنى، با برنامه باشى و سالم زندگى كنى هيچ كس 
نمى تواند جلويت را بگيرد. هميشه همين طورى بودم و سعى 
مى كنم ادامه بدهم. مى خواهم خوب تمرين كنم و مثل همه اين 

سال ها كه سالم زندگى كردم در خدمت تيم جديدم باشم.
 ماجراى موضع گيرى و مصاحبه بعد از جدايى از استقلال 

هنوز پرسشى است كه به آن پاسخ روشنى ندادى؟
اصولا نه من و نه خانواده اهل اين جور حرف ها 

نيستيم. شرايطى به وجود آمد كه مجبور بودم 
اما  برخى حقايق را در استقلال بگويم. الان 
مى خواهم آرامش داشته باشم. از كسى هم توقعى 
ندارم وقتى به استقلال آمدم كارى برايم انجام 
دهد. من اگر تصميم بگيرم با استقلال قرارداد ببندم 

براى دل خودم بوده و نه چيز ديگرى. 

نكونام: هيچ وقت ريشه هاى استقلالى ام را مخفى نكرده امشكايت 155 هزار دلارى ممدوتال و ولاتكو از سرخ پوشان

ى كنى هيچكس 
ى بودم و سعى 
 و مثل همه اين 

دم باشم.
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